
Zápis ze 30. jednání ZO Bory 27.5.2021 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Večeřa Luděk, Kujalová Jana, Viliš Petr, Mgr. 
Chalupa Martin, Dostál Jan, Kovář Karel, Kotačka Ladislav, Vávra Aleš 
Omluveni: Ing. Necidová Mária, Doležal Petr, Vala Marian 
Neomluveni: Bc. Kaštanová Veronika, Špaček M.  
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 10. Jednání je usnášeníschopné.    
   

Usnesení č. 1/30 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Kovář K., Večeřa L. 
 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti:    Zdržel se:  
Usnesení č. 2/30 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Kováře K. a Večeřu L. 
 
3. Schválení programu jednání: 
 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulé RO  
5. Kontrola usnesení z minulého ZO 
6. Rozpočtové opatření č. 5/2021 
7. Schválení dokumentu „Plán rozvoje sportu“ 
8. Žádosti 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 10     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 3/30 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
4. Kontrola usnesení z jednání RO: 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 11.5.2021. 
K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

Usnesení č. 4/30 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 11.5.2021. 
 



 

5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 11.5.2021. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
Usnesení č. 5/30 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 11.5.2021. 
Dostavili se Bc. Kaštanová V. a Špaček M., počet přítomných členů ZO je 12. 
 
6.   Rozpočtové opatření č. 5/2021 
      Starostka: žádné opatření nebylo nutné dělat, takže není o čem hlasovat. 
 
7.   Schválení dokumentu „Plán rozvoje sportu“ 
      Starostka: k podání žádosti o dotaci na sportovní zázemí - Stavební řízení probíhá, právní 
moc by měla nabýt 3.6.2021. 4.6.2021 se předčasně uzavírá výzva na dotaci, takže, když půjde 
vše tak, jak si představuji, tak bychom to měli stihnout. Rozpočet je na celý areál 13 milionů 
bez DPH. Přílohou žádosti o dotaci je Plán rozvoje sportu, který jsem vypracovala. Poslala jsem 
vám ho do mailů. Máte k dokumentu něco? 
Špaček M.: nelíbí se mi, že tam píšeš, že máme kabiny pro žáky ale bez sociálního zařízení. 
Proč se tím chlubíme? A proč se neuvažuje o jeho vybudování? 
Starostka: právě proto chceme vybudovat sportovní zázemí. Tam se počítá se šatnami a 
sociálkami nejen pro žáky. Bude tam společenská část, zázemí pro hasiče. Bude možné tam 
pořádat zábavy a různé akce i soukromé. Součástí projektu je hasičská dráha. K žádosti se musel 
vypracovat energetický štítek, toho se ujala Ing. Necidová. V plánu na vybudování zázemí se 
musí počítat s rekuperací, s vybudováním solárů. Ale nemusí se to vše vybudovat hned. Pokud 
nám schválí dotaci, dostaneme 7 milionů. 
Špaček M.: je to dokument, na který se bude někdo ohlížet. Není tam uvedeno, jak vznikl 
Družstevník, že fotbalisty hodně sponzorovalo místní družstvo. Jde mi o to, že se dělá 
dokument, na který se bude někdo odkazovat, tak aby tam bylo všechno podstatné. 
Starostka: třeba úplnou historii SDH tam taky nemám detailně vypsanou. Dokument nemá být 
o historii spolku a organizací, ale mapuje aktuální stav v obci a plány do budoucna.  Máte ještě 
někdo nějaký dotaz? Navrhuji hlasování o schválení dokumentu. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7/30 ZO: ZO schválilo dokument Plán rozvoje sportu. 
 
8. Žádosti 
Starostka: zasílala jsem vám do mailů žádost pana xxx o odkup části pozemku cca 17 m2, p. č. 
1209/1, druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB, který má před domem a buduje v tom místě 
parkoviště. Chtěl by, když do toho investuje vlastní peníze, aby pozemek byl jeho. Geometrický 
plán by nechal vypracovat. Jak to vidíte? 
 
Viliš P.: mám obavy, když prodáme, aby se dostali xxx na svůj pozemek do dvora. Neví se, co 
s tím má za záměr. Nám slíbí, že to nijak neoplotí a nezamezí tím průjezdu. Ale kdyby to prodal, 
tak co s tím udělá další vlastník, to nikdo neví. Já bych to neprodával. Lidi se normálně starají 
o pozemky před domy na své náklady i když jsou obecní.  



 

Kotačka L.:  může se tam v budoucnu postavit plot a může se tím znemožnit průjezd už teď tam 
bagruje obecní pozemek bez souhlasu obce. 
Vávra A.: může to něčím zatarasit, zaplotit a soused, a nejen on může mít potom problém se 
dostat s něčím větším do dvora.  
Vávra A.: on tam ještě staví nebo opravuje plot u druhého domu na rohu ulice. Je potřeba, aby 
tam byl zanechán prostor pro výhled na silnici při výjezdu z té ulice. 
Starostka: dobře hlasujeme o souhlasu s vyvěšením záměru o prodeji. K záměru se mohou 
vyjádřit sousedé a rozhodneme na dalším ZO. 
 
Hlasování: 
Pro: 11     Proti:    Zdržel se: Viliš P. 
Usnesení č. 8/30 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji cca 17 m2 p. č. 1209/1, druh  
                                    pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 
 
    
9. Různé 
    Prodej hasičské cisterny 
Večeřa L.: SDH podalo inzerát na prodej hasičské cisterny. Počítali jsme, že kdybychom ji 
prodali za 50.000, - Kč, tak to bude úspěch. Máme nabídku pana xxx, ten nabízí 55.000, - Kč. 
Ostatní nabídky jsou od 36 do 41 tisíc. Pan xxx nám říkal, že cisternu bude mít jako veterána, 
nabídl se, že až ji opraví a když budeme chtít ji zapůjčit na nějakou akci, tak nebude problém. 
Kovář K.: když jsou hasiči spokojeni s touto nabídkou, tak bych souhlasil. 
Mgr. Chalupa M.: vyšší cena už asi nabídnuta nebude. 
Starostka: hlasujeme o souhlasu prodeje hasičské cisterny panu xxx za 55.000, - Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 11     Proti:    Zdržel se: Viliš P. 
Usnesení č. 9/30 ZO: ZO schválilo prodej hasičské cisterny panu xxx za 55.000, - Kč. 
 
Vávra A.: co cesta na Manový? Opraví to xxx? Cesta je zničená opět vyvážečkou. 
Starostka: nevím zeptám se. 
Starostka: Pokračují práce Na Sádkách na výstavbě komunikace. Kamenivo je nyní naváženo 
na cestu Na Sádkách. Stavaři si chválí jeho kvalitu. Ve středu se bude navážet balená.  
Vávra A.: taky jsem dostal několik připomínek na organizaci prací na Hraničkách. Stavebníci 
tam měli dát zákaz vjezdu, bylo to špatně označené, bagr blokoval průjezd, lidi se museli otáčet, 
kdyby tam byl zákaz, tak by tam ani nevjížděli. 
Starostka: taky jsem dostala na toto téma připomínky. 
Starostka: co budeme budovat až zrealizujeme výletiště? Máte nějaké nápady? 
Mgr. Chalupa M.: poldr? 
Starostka: na tom se dělá, už pan projektant Vrba aktualizuje projektovou dokumentaci, žádost 
o dotaci bychom podávali hned po vydání stavebního povolení. 
 
 
 



 

10. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 20.00 hodin. 
 
Zapsala: Dvořáková Libuše 
 
Ověřovatelé zápisu:    Karel Kovář  ________________________________ 
 

 
        Luděk Večeřa ________________________________  
 

  
Místostarosta obce – Pavel Vávra           ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
   


